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Tourism in Cuba,   10 Reasons to Visit 
Cuba : 
Cuba is one of the countries where people want to go the most in the 

world. Cuba, which receives nearly 5 million visitors in 2017, is most 

visited by Canada. Cuba; with its architecture, its sculptures, its parks, its 

white sandy beaches, its galleries, its vibrant culture and its music, it is a 

wonderful country. 

 

1. Santiago de Cuba : 

 
Santiago de Cuba is the second largest city in Cuba with a population of 

approximately 420 thousand. In addition, the population of the African 

people in the country and the number of musicians is quite high. It is 

known for its unique flavors in the city. Located in a hilly area to the east 

of the country, Santiago de Cuba was established in 1515 and was the 



capital city for a short time. For this reason, there are many historic 

buildings in the city. 

2. Revolution Square : 

 
Revolution Square, which has a very important place in the history of 

Cuba, is worth seeing. Fidel is known as the square where Castro spoke 

to the Cuban people. The real fame comes from the wall where Che 

Guevara’s portrait, taken by Alberto Kardo in 1960, takes place. Every 

tourist who comes here will surely take a photo on the edge of this wall. 

If you come here, definitely come to this square and take a photo. 

 

 

 

 

 



3. Old Havana : 

 
Old Havana is the historical region of Havana, the capital of Cuba. There 

are many historic buildings dating from the colonial period. If you want 

to discover Cuba in a real sense, you should first come here. You will 

witness delicious food as well as people singing and dancing in the 

streets. 

 

 

 

 

 

 

 



4. Cayo Coco Island : 

 
Cayo Coco Island, 27 km long to the Cuban mainland, is a wonderful 

island where you can often see the Caribbean landscapes. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



5. Plaza Vieja : 

 
Located in Havana, Plaza Vieja is the most colorful and vibrant region of 

the city. There are many historical buildings from Art Galleries to the Beer 

Museum. Apart from this, it is also a popular area for night life and 

shopping. 

 

 

 

 

 

 

 

 



6. Morro Castle : 

 
Morro Castle, located in Havana, was built in 1589. This castle, which has 

an important place in the history of Cuba, has also been used as a prison 

for a long time. Today it is a tourist destination used to watch the sunset 

over the Atlantic Ocean. 

 

 

 

 

 

 

 

 



7. Trinidad : 

 
Located on the southern shores of Cuba, Trinidad is a resort town 

founded by Diego Velaquez in 1514. Albanian cobbled streets and 

historical buildings dating from the colonial period are dazzling. This city 

is on the list of UNESCO World Heritage sites since 1988. 

 

 

 

 

 

 

 

 



8. Varadero : 

 
As far as Vardero is concerned, the endless beaches come first. Here you 

can enjoy the sea, the sun, the dance and the fun. Be sure to visit this city, 

which has all the criteria for a peaceful holiday but surely. 

 

 

 

 

 

 

 

 



9. Malecón : 

 
Located in Havana, Malecón is a popular area for nightlife. From the 

sunset to the sunrise, it attracts attention with its moving and vibrant 

structure. In fact, it is one of the most vibrant regions in America’s 

nightlife. 

 

 

 

 

 

 

 

 



10. Baracoa : 

 
Baracoa is a city founded by Christopher Columbus in the first place in 

Cuba. There are not many tourists to visit here because it is troubled. For 

this reason, natural and historical buildings are preserved like the first 

day. Another highlight of the city is El Yunque Mountain, 575 meters 

high. The summit of this mountain is flat. Here you can watch the 

wonderful view of the city. 

 

 

 

 

 

 

 



TR 

Küba'da Turizm, Küba'yı Ziyaret Etmek İçin 10 Neden : 

Küba, dünyada insanların en çok gitmek istediği ülkelerden biridir. 2017 

yılında yaklaşık 5 milyon ziyaretçi alan Küba, en çok Kanada tarafından 
ziyaret ediliyor. Küba; mimarisi, heykelleri, parkları, beyaz kumlu plajları, 
galerileri, canlı kültürü ve müziği ile harika bir ülkedir. 

1- Santiago de Küba : 

Santiago de Cuba, yaklaşık 420 bin nüfusu ile Küba'nın ikinci büyük 
şehridir. Ayrıca ülkedeki Afrika halkının nüfusu ve müzisyen sayısı oldukça 
fazladır. Şehirde kendine has lezzetleri ile tanınır. Ülkenin doğusundaki 
tepelik bir bölgede yer alan Santiago de Cuba, 1515 yılında kurulmuş ve 
kısa bir süre başkentlik yapmıştır. Bu nedenle şehirde çok sayıda tarihi 
yapı bulunmaktadır. 

2- Devrim Meydanı : 

Küba tarihinde çok önemli bir yere sahip olan Devrim Meydanı 
görülmeye değer. Fidel, Castro'nun Küba halkıyla konuştuğu meydan 
olarak biliniyor. Asıl ün, Che Guevara'nın 1960 yılında Alberto Kardo 
tarafından çekilen portresinin yer aldığı duvardan geliyor. Buraya gelen 

her turist mutlaka bu duvarın kenarında fotoğraf çekecektir. Buraya 
gelirseniz mutlaka bu meydana gelin ve fotoğraf çekin. 

3- Eski Havana :  

Eski Havana, Küba'nın başkenti Havana'nın tarihi bölgesidir. Sömürge 
döneminden kalma birçok tarihi bina var. Küba'yı gerçek anlamda 
keşfetmek istiyorsanız önce buraya gelmelisiniz. Sokaklarda şarkı söyleyip 
dans eden insanlara olduğu kadar lezzetli yemeklere de şahit olacaksınız. 

 

 



4- Cayo Coco Adası : 

Küba anakarasına 27 km uzunluğundaki Cayo Coco Adası, Karayip 

manzaralarını sıklıkla görebileceğiniz harika bir adadır. 

5- Plaza Vieja : 

Havana'da bulunan Plaza Vieja, şehrin en renkli ve hareketli bölgesidir. 
Sanat Galerilerinden Bira Müzesi'ne kadar birçok tarihi yapı var. Bunun 
dışında gece hayatı ve alışveriş için de popüler bir bölgedir 

6- Morro Kalesi : 

Havana'da bulunan Morro Kalesi, 1589 yılında inşa edilmiştir. Küba 
tarihinde önemli bir yere sahip olan bu kale, uzun süre hapishane olarak 

da kullanılmıştır. Bugün Atlantik Okyanusu üzerinde gün batımını izlemek 
için kullanılan bir turizm merkezidir. 

7- Trinidad: 

Küba'nın güney kıyılarında yer alan Trinidad, 1514 yılında Diego Velaquez 
tarafından kurulan bir tatil beldesidir. Arnavut kaldırımlı sokakları ve 
kolonyal dönemden kalma tarihi binaları göz kamaştırıyor. Bu şehir, 
1988'den beri UNESCO Dünya Mirası siteleri listesinde. 

8- Varadero : 

Vardero söz konusu olduğunda, uçsuz bucaksız kumsallar önce gelir. 
Burada denizin, güneşin, dansın ve eğlencenin tadını çıkarabilirsiniz. 
Huzurlu bir tatil için tüm kriterlere sahip ama emin olun bu şehri mutlaka 
ziyaret edin. 

9- Malecon : 

Havana'da bulunan Malecón, gece hayatı için popüler bir bölgedir. Gün 
batımından gün doğumuna kadar hareketli ve canlı yapısıyla dikkat 
çekiyor. Aslında Amerika gece hayatının en hareketli bölgelerinden biridir. 



10- Baracoa : 

Baracoa, Küba'da ilk etapta Kristof Kolomb tarafından kurulmuş bir 
şehirdir. Burada sıkıntılı olduğu için ziyaret edilecek çok fazla turist yok. 
Bu nedenle doğal ve tarihi yapılar ilk günkü gibi korunmaktadır. Şehrin 
bir diğer öne çıkan özelliği ise 575 metre yüksekliğindeki El Yunque Dağı. 
Bu dağın zirvesi düzdür. Burada şehrin muhteşem manzarasını 
izleyebilirsiniz. 
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 أسباب لزيارة كوبا: 10السياحة في كوبا ، 

كوبا هي واحدة من البلدان التي يرغب الناس في الذهاب إليها أكثر من غيرها في 
، هي الأكثر  2017ملايين زائر في عام  5كوبا ، التي تستقبل ما يقرب من  العالم.

مع هندستها المعمارية ومنحوتاتها ومتنزهاتها وشواطئها  كوبا زيارة من قبل كندا.
 الرملية البيضاء ومعارضها وثقافتها النابضة بالحياة وموسيقاها ، فهي بلد رائع.

 سانتياغو دي كوبا: -1

ألف  420عدد سكانها حوالي  سانتياغو دي كوبا هي ثاني أكبر مدينة في كوبا ويبلغ
نسمة. بالإضافة إلى ذلك ، فإن عدد السكان الأفارقة في البلاد وعدد الموسيقيين 
مرتفع للغاية. تشتهر بنكهاتها الفريدة في المدينة. تقع سانتياغو في منطقة جبلية 

وكانت العاصمة لفترة قصيرة. لهذا  1515في شرق البلاد ، وقد تأسست عام 
 ك العديد من المباني التاريخية في المدينة.السبب ، هنا

 ميدان الثورة: -2

ميدان الثورة ، الذي يحتل مكانة مهمة في تاريخ كوبا ، يستحق المشاهدة. يُعرف 
فيدل باسم الميدان الذي تحدث فيه كاسترو إلى الشعب الكوبي. الشهرة الحقيقية 

لتقطها ألبرتو كاردو في تأتي من الجدار حيث تم التقاط صورة تشي جيفارا ، التي ا
. من المؤكد أن كل سائح يأتي إلى هنا سيلتقط صورة على حافة هذا 1960عام 

 الجدار. إذا أتيت إلى هنا ، تعال بالتأكيد إلى هذا المربع والتقط صورة.

 هافانا القديمة: -3

هافانا القديمة هي المنطقة التاريخية في هافانا ، عاصمة كوبا. هناك العديد من 
اني التاريخية التي يعود تاريخها إلى الحقبة الاستعمارية. إذا كنت تريد اكتشاف المب

كوبا بالمعنى الحقيقي ، فعليك القدوم إلى هنا أولاً. ستشهد طعامًا لذيذًا وكذلك 
 الناس يغنون ويرقصون في الشوارع.

 جزيرة كايو كوكو:  -4

سي لكوبا ، هي جزيرة رائعة كم من البر الرئي 27جزيرة كايو كوكو ، التي يبلغ طولها 
حيث يمكنك في كثير من الأحيان مشاهدة المناظر الطبيعية لمنطقة البحر 

 الكاريبي.

 

 



 بلازا فيجا: -5

في هافانا ، وهي المنطقة الأكثر حيوية وحيوية في المدينة.  Plaza Viejaتقع 
هناك العديد من المباني التاريخية من المعارض الفنية إلى متحف البيرة. بصرف 

 النظر عن هذا ، فهي أيضًا منطقة شهيرة للحياة الليلية والتسوق.

 قلعة مورو: -6

ذه القلعة ، التي لها مكانة . ه1589تم بناء قلعة مورو ، الواقعة في هافانا ، في عام 
مهمة في تاريخ كوبا ، تم استخدامها أيضًا كسجن لفترة طويلة. اليوم هي وجهة 

 سياحية تستخدم لمشاهدة غروب الشمس فوق المحيط الأطلسي.

 ترينيداد: -7

تقع ترينيداد على الشواطئ الجنوبية لكوبا ، وهي مدينة منتجع أسسها دييغو 
وارع المرصوفة بالحصى الألبانية والمباني التاريخية التي . الش1514فيلاكيز في عام 

يعود تاريخها إلى الحقبة الاستعمارية مبهرة. هذه المدينة مدرجة في قائمة مواقع 
 .1988التراث العالمي لليونسكو منذ عام 

 فاراديرو: -8

متاع بقدر ما يتعلق الأمر بفارديرو ، تأتي الشواطئ اللانهائية أولاً. هنا يمكنك الاست
بالبحر والشمس والرقص والمرح. تأكد من زيارة هذه المدينة ، التي لديها جميع 

 المعايير لقضاء عطلة هادئة ولكن بالتأكيد.

 ماليكون: -9

تقع ماليكون في هافانا ، وهي منطقة شهيرة للحياة الليلية. من غروب الشمس 
اة. في الواقع ، إنها إلى شروقها ، تجذب الانتباه ببنيتها المتحركة والنابضة بالحي

 واحدة من أكثر المناطق حيوية في الحياة الليلية في أمريكا.

 باراكوا: -10

باراكوا هي مدينة أسسها كريستوفر كولومبوس في المقام الأول في كوبا. لا يوجد 
الكثير من السياح لزيارتها هنا لأنها مضطربة. لهذا السبب ، تم الحفاظ على المباني 

خية مثل اليوم الأول. ومن المعالم البارزة الأخرى في المدينة جبل الطبيعية والتاري
El Yunque  متراً. قمة هذا الجبل مسطحة. هنا يمكنك  575الذي يبلغ ارتفاعه

 مشاهدة المنظر الرائع للمدينة.
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